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Zápisnica z Valného zhromaždenia Zväzu múzeí na Slovensku  

  Zápis 3.10.2022 10.00 Košice  

 

Program 

1. Otvorenie  
2. Voľba pracovného predsedníctva, pracovných komisií (návrhovej, volebnej a mandátovej), zapisovateľa a dvoch 

overovateľov zápisnice, schválenie programu VZ  
3. Správa volebnej a mandátovej komisie o uznášaniaschopnosti VZ ZMS 
4. Predstavenie kandidátov do orgánov ZMS  
5. Voľba Predstavenstva ZMS a Revíznej komisie ZMS  
6. Správa Predstavenstva ZMS o činnosti ZMS od 32. VZ ZMS  
7. Správa o hospodárení ZMS od 32. VZ ZMS a správa Revíznej komisie ZMS 
8. Rámcový program činnosti a návrh rozpočtu ZMS do 34. VZ ZMS 
9. Správa volebnej komisie o výsledkoch volieb do orgánov ZMS  
10. Voľba predsedu ZMS a predsedu revíznej komisie ZMS  
11. Štandardy múzejných činností a príprava nového zákona  
12. Fond na podporu kultúrneho dedičstva  
13. Správa volebnej komisie o výsledku volieb predsedu ZMS a predsedu revíznej komisie ZMS 
14. Diskusia 
15. Uznesenie z 33. VZ ZMS  
16. Záver  

Body programu 

Ad 1. Otvorenie  

Predsedníčka Zväzu múzeí na Slovensku, p. Františka Marcinová, privítala prítomných na 33. Valnom zhromaždení Zväzu 

múzeí na Slovensku (ďalej VZ ZMS) v mene Predstavenstva Zväzu múzeí na Slovensku (ďalej P ZMS). Privítala hostí – 

zástupcov Ministerstva kultúry Slovenskej republiky (ďalej MK SR) p. Jozefa Kušníra a p. Petru Rýchlikovú, p. Miroslavu 

Borošovú Michalcovú (Múzejná a galerijná rada, MK SR), p. Dalibora Mikulíka (ICOM Slovensko), zástupcov samosprávnych 

krajov, p. Petra Černeka (Banskobystrický samosprávny kraj), p. Stanislavu Dzurillovú (Prešovský samosprávny kraj), 

zástupcov Košického samosprávneho kraja. Prostredníctvom video pozdravu sa prítomným prihovorila Anna Komárková, 

výkonná riaditeľka Asociace muzeí a galerií v České republice. F. Marcinová odovzdala slovo p. Jozefovi Kušnírovi. Vyjadril 

podporu slovenskému múzejníctvu a konštatoval, že ZMS je vnímaný ako úspešne etablovaná organizácia. Poďakoval 

doterajšej predsedníčke ZMS, F. Marcinovej a členom P ZMS za ich činnosť a vyjadril nádej, že rovnako dobrá bude 

spolupráca s novým vedením ZMS a novozvoleným P ZMS.   
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Ad 2. Voľba pracovného predsedníctva, pracovných komisií (návrhovej, volebne a mandátovej), zapisovateľa a dvoch 

overovateľov zápisnice, schválenie programu  

DISKUSIA  

Predsedníčka ZMS, p. F. Marcinová, predstavila návrhy na členov pracovného predsedníctva, pracovných 

komisií (návrhovej, volebnej a mandátovej), zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisu: 

pracovné predsedníctvo: Františka Marcinová, Marián Majernik, Štefan Engel 

návrhová komisia: Martin Hoferka – predseda, Robert Gregor Mareta , Pavol Takáč 

mandátová komisia: Alexander Botoš – predseda, Vanda Kráľovičová, Eva Farkašovská 

zapisovateľ: Adriana Daneková 

overovatelia zápisu: Daša Ferklová, Pavel Cvešper 

skrutátori:  Ivan Baláž, Zuzana Andrejová, Martina Kočí, Štefan Engel 

 

Prebehli hlasovania o schválení programu 33. VZ ZMS, hlasovanie o schválení pracovného predsedníctva, 

hlasovanie o schválení návrhovej komisie, hlasovanie o schválení volebnej a mandátovej komisie 

a hlasovanie o schválení zapisovateľa a overovateľov zápisu. 

F. Marcinová vyzvala prítomných hlasovať.  

ZÁVER 

Výsledky hlasovania o schválení programu 33. VZ ZMS: 

za: 82  

proti: 0  

zdržal sa:0 

 

Výsledky hlasovania o schválení pracovného predsedníctva:  

za: 82  

proti: 0  

zdržal sa:0 

 

Výsledky hlasovania o schválení návrhovej komisie: 

za: 82  

proti: 0  

zdržal sa:0 

 

Výsledky hlasovania o schválení volebnej a mandátovej komisie: 

za: 82  

proti: 0  

zdržal sa:0 

 

Výsledky schvaľovania zapisovateľa a overovateľov zápisu: 

za: 83  

proti: 0  

zdržal sa:0 
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Ad 3. Správa volebnej a mandátovej komisie o uznášaniaschopnosti 33. VZ ZMS 

DISKUSIA 

Predseda mandátovej komisie A. Botoš oznámil prítomným, že rokovania 33. VZ ZMS sa zúčastňuje celkovo 

96 prítomných. Prítomní delegáti disponujú 85 platnými mandátmi. Uvedený počet delegátov reprezentuje 

36 prítomných členských múzeí z celkového počtu 72 členských múzeí ZMS, čo nie je nadpolovičná väčšina. 

Mandátová komisia odsvedčila, že 33. VZ ZMS nie je uznášaniaschopné. V súlade s článkom 4., bodom 2 

Organizačného a rokovacieho poriadku ZMS bolo zasadnutie 33. VZ ZMS na 30 minút prerušené. Po uplynutí 

30 minút pokračovalo rokovanie.  

Skrutátori opätovne overili počet prítomných členov.  

ZÁVER 
Prítomných bolo 83 členov. Predseda mandátovej komisie A. Botoš oznámil, že 33. VZ ZMS je 

uznášaniaschopné.  

 

Ad 4. Predstavenie kandidátov do orgánov ZS  

DISKUSIA 

P ZMS v dostatočnom časovom predstihu pred zasadnutím VZ vyzvala na prihlasovanie kandidátov do volieb 

do orgánov ZMS. F. Marcinová prezentovala medailóny kandidátov na voľby do P ZMS a Revíznej komisie 

ZMS. Súčasťou medailónov kandidátov do P ZMS boli aj oblasti, ktorým by sa chceli venovať v prípade 

zvolenia do P ZMS. Prihlásených bolo 11 kandidátov. Všetci boli riadne uvedení na volebných lístkoch. Išlo 

o kandidátov: Uršula Ambrušová Tajkov, Adriana Daneková, Martina Ďuricová, Štefan Engel, Martin Hoferka, 

Zuzana Homolová, Michal Jajcaj, Viera Jurková, Marián Majerník, Robert Gregor Maretta, Michaela Škodová.  

V prípade volieb do Revíznej komisie boli prihlásenými kandidátmi Iveta Kaczarová a Ivica Krištofová. Počas 

konania VZ pracovné predstavenstvo vyzvalo prítomných, aby v prípade záujmu navrhli ďalších kandidátov 

do Revíznej komisie. Š. Engel navrhol Juraja Lepiša, Lukáša Volentiera a Martinu Vilčekovú. Súhlasili 

s kandidatúrou. Súhlasili s ňou aj prítomní štatutárni zástupcovia múzeí, ktoré zastupovali kandidáti. Boli 

riadne zapísaní na volebné lístky. 

Prebehla voľba a odovzdanie volebných lístkov.  

 

https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/VZ-ZMS-Predstavenie-kandidatov-1.mp4  

 

Ad 5. Voľba Predstavenstva ZMS a Revíznej komisie 

DISKUSIA 

F. Marcinová vyzvala prítomných k voľbe do orgánov ZMS. V prípade P ZMS F. Marcinová uviedla, že 

prítomní majú pri voľbe označiť 8 kandidátov na volebnom lístku. V prípade voľby členov do Revíznej komisie 

mali označiť 2 kandidátov.  

 

Ad 6. Správa o činnosti predstavenstva ZMS od 32. VZ 

DISKUSIA 

F. Marcinová, predniesla správu o činnosti ZMS od 32. VZ ZMS: 
Správu viď: https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Cinnost-ZMS-2023.mp4  

 

Správy odborných komisií viď: 

https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/VZ-ZMS-Predstavenie-kandidatov-1.mp4
https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Cinnost-ZMS-2023.mp4


 

4 

https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/09/Sprava-o-cinnosti-OKVAV-za-rok-2023.pdf 

https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Sprava-o-cinnosti-UMP-2023.pdf 

https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/09/Sprava-KpZDT_2023.pdf 

https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/okomc_sprava_2022_2023.pdf 

https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Prirodovedna-komisia_2023.pdf 

https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/09/2023_sprava-o-cinnosti-LHK.pdf  

https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Sprava-EK-za-rok-2023.pdf  

ZÁVER  

Predsedníčka ZMS F. Marcinová poďakovala všetkým členom Predstavenstva ZMS a zástupcom odborných 

komisií a oslovila prítomných, aby sa v prípade záujmu vyjadrili k predloženej správe. Neboli žiadne otázky 

alebo pripomienky.  

   

Ad 7. Správa o hospodárení ZMS od 32. VZ ZMS a správa Revíznej komisie ZMS od 32. VZ ZMS 

DISKUSIA 

Správu o hospodárení ZMS  od ostatného VZ ZMS predniesla F. Marcinová. 

Správu o hospodárení za rok 2022 viď: https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Sprava-o-

hospodareni-ZMS-za-rok-2022.pdf 

 

Čiastočnú správu o hospodárení za rok 2023 viď: https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Rozpocet-

ZMS-na-rok-2023.mp4  

 

Správu Revíznej komisie od ostatného 32. VZ ZMS predniesla Ivica Krištofová.  

Správu revíznej komisie viď: https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/sprava-RK-2023.pdf  

 

ZÁVER 
F. Marcinová vyzvala prítomných aby sa v prípade záujmu vyjadrili k predloženým správam. Neboli žiadne 

otázky a pripomienky.   

   

Ad 8. Rámcový program činnosti a návrh rozpočtu ZMS do 34. Valného zhromaždenia 

DISKUSIA 

F. Marcinová predniesla Rámcový program činnosti ZMS a návrh rozpočtu ZMS do 34. VZ ZMS.  

Rámcový program činnosti ZMS viď: https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Ramcovy-plan-cinnosti-

do-34.-VZ-.mp4  

Návrh rozpočtu na rok 2024 do 34. valného viď: https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/RP-do-

34_VZ.pdf  

ZÁVER 
F. Marcinová oslovila prítomných, aby sa v prípade záujmu vyjadrili k prednesenému rámcovému programu 

a návrhu rozpočtu. Neboli žiadne otázky alebo pripomienky.  

 

Ad 9. Správa volebnej a mandátovej komisie o výsledkoch volieb do orgánov ZMS  

DISKUSIA 

A. Botoš predniesol správu volebnej a mandátovej komisie o výsledku volieb predsedu a predsedu Revíznej 

komisie ZMS. 

Volebná a mandátová komisia schválila platnosť odovzdaných hlasovacích lístkov na voľbu členov 

Predstavenstva  ZMS a Revíznej komisie ZMS. 

https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/09/Sprava-o-cinnosti-OKVAV-za-rok-2023.pdf
https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Sprava-o-cinnosti-UMP-2023.pdf
https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/09/Sprava-KpZDT_2023.pdf
https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/okomc_sprava_2022_2023.pdf
https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Prirodovedna-komisia_2023.pdf
https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/09/2023_sprava-o-cinnosti-LHK.pdf
https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Sprava-EK-za-rok-2023.pdf
https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Sprava-o-hospodareni-ZMS-za-rok-2022.pdf
https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Sprava-o-hospodareni-ZMS-za-rok-2022.pdf
https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Rozpocet-ZMS-na-rok-2023.mp4
https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Rozpocet-ZMS-na-rok-2023.mp4
https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/sprava-RK-2023.pdf
https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Ramcovy-plan-cinnosti-do-34.-VZ-.mp4
https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Ramcovy-plan-cinnosti-do-34.-VZ-.mp4
https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/RP-do-34_VZ.pdf
https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/RP-do-34_VZ.pdf
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V prípade volieb členov Predstavenstva ZMS bolo odovzdaných 85 hlasovacích lístkov z celkového počtu 85, 

z toho 85 bolo platných. 

V prípade volieb členov Revíznej komisie ZMS bolo odovzdaných 85 hlasovacích lístkov z celkového počtu 

85, z toho 84 bolo platných.     

ZÁVER 

Do P ZMS boli zvolení  títo kandidáti: 

Štefan Engel: 78 hlasov 

Adriana Daneková: 68 hlasov 

Martin Hoferka: 68 hlasov  

Marián Majerník: 68 

Róbert Gregor Maretta: 66 hlasov 

Viera Jurková: 58 hlasov 

Micheala Škodová: 52 hlasov 

 Zuzana Homolová: 51 hlasov 

 

Ďalší kandidáti získali: 

Martina Ďuricová: 50 hlasov 

Uršula Amrušová Tajkov: 41 hlasov 

Michal Jajcaj: 20 hlasov  

Do revíznej komisie boli zvolení títo kandidáti:  

Ivica Krištofová: 65 hlasov 

Iveta Kaczarová: 63 hlasov 

 

Ďalší kandidáti získali: 

Juraj Lepiš: 14 hlasov 

Lukáš Volentier: 12 hlasov 

Lukáš Jonov: 7 hlasov 

Martina Vilčeková: 6 hlasov  

 

Výsledky volieb do orgánov ZMS viď: https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Sprava-o-vysledku-

volieb.pdf  

 

Ad 10. Voľba predsedu ZMS a predsedu revíznej komisie ZMS  

DISKUSIA 

P ZMS v dostatočnom časovom predstihu pred zasadnutím VZ vyzvala na prihlasovanie kandidátov do volieb 

predsedu ZMS a Predsedu revíznej komisie.  

Do volieb predsedu ZMS bola prihlásená Diana Kmeťová Miškovičová (Múzeum mincí a medailí v Kremnici). 

F. Marcinová na zasadnutí predstavila jej medailón, ktorého súčasťou bola aj jej vízia vedenia ZMS.  

Počas konania VZ pracovné predstavenstvo vyzvalo prítomných, aby v prípade záujmu navrhli ďalších 

kandidátov na predsedu ZMS. Š. Engel navrhol ako ďalšiu kandidátku Zuzanu Denkovú (Slovenské banské 

múzeum v Banskej Štiavnici) a s v krátkosti ju predstavil. Z. Denková súhlasila s kandidatúrou a bola riadna 

zapísaná na volebné lístky. Ďalší kandidáti navrhnutí neboli. 

https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Sprava-o-vysledku-volieb.pdf
https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Sprava-o-vysledku-volieb.pdf


 

6 

F. Marcinová predstavila medailón Daniela Hupka (Múzeum mesta Bratislavy) – kandidáta na post Predsedu 

Revíznej komisie. Počas konania VZ pracovné predstavenstvo vyzvalo prítomných v pléne, aby v prípade 

záujmu navrhli ďalších kandidátov na predsedu Revíznej komisie. Š. Engel navrhol Martinu Kočí (Múzeum 

školstva a pedagogiky). Súhlasila s kandidatúrou. Bola riadne zapísaná na volebné lístky. Ďalší kandidáti 

neboli prihlásení.  

 

Ad 11. Štandardy múzejných činností a príprava nového zákona  

DISKUSIA 

Štandardom múzejnej činnosti a príprave nového zákona bola venovaná pozornosť na podujatí Festival 

múzeí (časť odborná konferencia), kde so svojim príspevkom vystúpila B. Ordódy. P. Kušnír stručne zhrnul 

doterajší postup prípravy štandardov a prípravy nového zákona. Ocenil, že v rámci tejto prípravy je aktívny 

aj ZMS a poďakoval za všetky pripomienky. Zástupcovia ZMS pôsobia aj v pracovných skupinách k príprave 

legislatívy. Bolo zapracovaných niekoľko desiatok pripomienok. Nová podoba zákona nebola prijatá a nebola 

riešená ani alternatíva poslaneckej novely. Príprava nového zákona je stále aktuálna .  

ZÁVER F. Marcinová vyzvala nové P ZMS, aby sa aj naďalej aktívne angažovalo v vo veci prípravy legislatívy. 

 

Ad 12. Fond na podporu kultúrneho dedičstva  

DISKUSIA 

P. Rýchlíková zablahoželala zvoleným kandidátom do P ZMS a F. Marcinovej poďakovala za doterajšie 

vedenie ZMS a komunikáciu s MK SR. V krátkosti oboznámila prítomných o Fonde na podporu kultúrneho 

dedičstva. Cieľom je zabezpečenie a koordinácia podpory kultúrneho dedičstva. Ide o systém podpory 

obnovy, ochrany, reštaurovania a rozvoja kultúrneho dedičstva v oblasti pamiatkového fondu, 

archeologických nálezov a archeologických nálezísk.  Integrovaný bude program Obnovme si svoj dom.  

 

Ad 13. Správa volebnej komisie o výsledku volieb predsedu ZMS a predsedu revíznej komisie ZMS 

DISKUSIA 

A. Botoš predniesol správu volebnej a mandátovej komisie o výsledku volieb predsedu ZMS a predsedu 

Revíznej komisie ZMS. 

Volebná a mandátová komisia schválila platnosť odovzdaných hlasovacích lístkov na voľbu Predsedu ZMS 

a na voľbu predsedu Revíznej komisie ZMS. 

ZÁVER 

V prípade volieb predsedu ZMS bolo odovzdaných 82 hlasovacích lístkov z celkového počtu 85, z toho 82 

bolo platných. 

V prípade volieb predsedu Revíznej komisie ZMS bolo odovzdaných 82 hlasovacích lístkov z celkového počtu 

85, z toho 82 platných. 

 

Za predsedu ZMS bol zvolený Diana Kmeťová Miškovičová  s počtom hlasov 62. 

Zuzana Denková získala 20 hlasov.  

 

Za predsedu Revíznej komisie bol zvolený Daniel Hupko s počtom hlasov 79. 

Martina Kočí získala 3 hlasy. 

 

Priebeh volieb bol regulárny a je platný.  
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Ad 14. Diskusia 

DISKUSIA 

Do diskusie sa zapojili zástupcovia viacerých členských múzeí. 

Ľ. Opáth (Tribečské múzeum v Topoľčanoch) sa podelil so skúsenosťou s vyúčtovaním kultúrnych poukazov 

zo strany Ministerstva kultúry SR. Zaujímal sa o skúsenosti iných múzeí v tejto veci. Financie za odovzdané 

kultúrne poukazy boli poukázané na účet múzea 30.12. Podmienkou je pri tom ich použitie a zúčtovanie do 

konca kalendárneho roka, čo bolo nesplniteľné. Múzeum muselo financie vrátiť na účet MK SR. Vyzval 

prítomných zástupcov MK SR vyjadriť sa k danej veci. Petra Rýchliková sa ospravedlnila za tento postup 

a vyjadrila presvedčenie, že v budúcnosti sa nebude opakovať.  

 

M. Kočí (Múzeum školstva a pedagogiky) požiadala, aby bola vždy súčasťou dotazníkov, posielaných ZMS či 

ministerstvami, možnosť vloženia poznámky, pre prípad, že žiadna z uvedených alternatív nie je pre 

respondenta vhodná. 

 

A. Matejková (Slovenské banské múzeum) sa informovala o možnosti ďalšieho využívania systému 

elektronickej evidencie zbierok ESEZ, vzhľadom na ponuky firmy EDICO na systém ESEZ 5G, avšak múzeami 

platenej verzie. Súvisí to aj prípravou IS DEMZ v gescii Slovenského národného múzea (ide o bezplatnú 

možnosť používať IS, ponúknutý pre všetky múzeá). Zmluva umožňujúca používanie systému ESEZ 4G končí 

koncom roka 2023. F. Marcinová reagovala, že súčasťou programu Valného zhromaždenia mali byť aj 

informácie poskytnuté R. Gardošom (Muzeologický kabinet, SNM), ktorý sa však ospravedlnil pre iné 

dôležité pracovné povinnosti. P ZMS realizovalo dotazník, zameraný na využívanie jednotlivých systémov na 

elektronickú evidenciu zbierok múzeami. V krátkej dobe bude vyhodnotený. Nie všetky múzeá totiž využívali 

systém ESEZ 4G a nie všetky múzeá prejdú na využívanie IS DEMZ. Reagovala Z. Šullová (Slovenské technické 

múzeum) – napríklad pre STM nebude pravdepodobne IS DEMZ vhodný, preto sa informovala, kedy bude 

k dispozícii skúšobná verzia a či bude vytvorený dostatočný časový priestor na odskúšanie systému, prípadne 

či bude možná následná adaptácia vybraných funkcionalít podľa potrieb múzeí. Vyzvala preto ZMS, aby 

naďalej sledoval situáciu v tejto oblasti.  D. Kmeťová Miškovičová (Múzeum mincí a medailí v Kremnici) a F. 

Marcinová uviedli, že bude potrebné počkať na skúšobnú verziu IS DEMZ, bude však potom potrebné 

zabezpečiť dostatočný časový priestor pre múzeá, aby sa mali možnosť rozhodnúť, ktorú z elektronických 

evidencií zbierok budú využívať. F. Marcinová sa vyjadrila, že múzeá sa budú môcť slobodne rozhodnúť pre 

ten-ktorý systém. Z. Šullová poznamenala, že vzhľadom na financie vynaložené štátom v súvislosti 

s možnosťou používania IS DEMZ by mal byť natoľko kvalitný, aby ho mohli všetky múzeá využívať bezplatne 

a neboli nútené vynakladať ďalšie financie štátu na rôzne iné platené systémy elektronickej evidencie 

zbierok.  P. Krišovský (Východoslovenské múzeum) uviedol, že využívali systém ESEZ aj systém firmy Bach 

systems. Postupne prešli na jeho online platenú verziu a vyhovuje im najlepšie. D. Kmeťová Miškovičová 

a M. Kočí uviedli, že aj MMaM a MŠaP tiež využívajú tento systém a je pre nich najvyhovujúcejší.  M. Kočí sa 

informovala, na koho sa má obrátiť ohľadne využívania systému DEMZ. F. Marcinová jej odporučila obrátiť 

sa na Muzeologický kabinet SNM.  

 

L. Jonov (Šarišské múzeum Bardejov) sa informoval ohľadne nového Fondu na podporu kultúrneho dedičstva 

a či sa budú môcť o finančné príspevky uchádzať aj múzeá v zriaďovateľskej pôsobnosti ministerstiev. 

Upozornil na havarijný stav a poškodenie objektov ľudovej architektúry napríklad v SNM – SNM v Martine – 

Múzeu Slovenskej dediny a na potrebu okamžite riešiť záchranu tejto zložky kultúrneho dedičstva a majetku 

štátu. Situácia je neúnosná. J. Kušnír odpovedal, že múzeá patriace napríklad do rezortu MK SR sa nebudú 
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môcť uchádzať o finančný príspevok z tohto fondu. Ako uviedol, základnou filozofiou je, že múzeá 

v zriaďovateľskej pôsobnosti MK SR by mali mať dostatok financií na zabezpečenie odborných činností 

v rámci vlastných rozpočtov a nemali by byť odkázané na čerpanie finančných príspevkov z fondu. J. Přibyl 

pripomenul materiál vypracovaný v rámci Únie múzeí v prírode, v ktorom upozorňujú na rôzne, aj vážne 

finančné problémy múzeí v prírode. Je to potrebné riešiť systémovo. F Marcinová poďakovala za aktivitu 

múzeí v prírode riešiť ich problémy a za vypracovanie tohto materiálu, ktorý je dobrým základom pre ďalšie 

rokovania s ministerstvom.  

ZÁVER  

 

Ad 15. Uznesenie z 33. VZ ZMS  

DISKUSIA 

Predseda návrhovej komisie M. Hoferka predniesol uznesenie z 33. VZ ZMS. Boli prijaté všetky materiály a 

boli odporučené na schválenie. 

Uznesenie viď: https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Hoferka_uznesenie_33_VZ_ZMS.pdf  

ZÁVER 
Uznesenie bolo následne schválené prítomnými, a to:  

za:  84 proti: 0 zdržal sa:  0 
 

 

Ad 16. Záver  

DISKUSIA 

F. Marcinová poďakovala členom P ZMS za ich prácu počas celého volebného obdobia. Poďakovala za 

spoluprácu zástupcom MK a za možnosť aktívne sa podieľať na príprave legislatívy. Poďakovala tiež všetkým 

ďalším inštitúciám, s ktorými ZMS v danom období spolupracoval. Vyjadrila presvedčenie, že členské múzeá 

ZMS sa budú aj naďalej aktívne podieľať na jeho fungovaní. Odovzdala slovo novozvolenej predsedníčke 

ZMS, D. Kmeťovej Miškovičovej. Tá poďakovala F. Marcinovej za doterajšie vedenie. Novozvolené 

predsedníctvo ZMS bude pokračovať v plnení rozpracovaných aj nových úloh. 

 

V Košiciach, dňa 3.10.2023 

  

PRÍLOHY:  1. Prezenčná listina 

ZÁPIS 
VYHOTOVIL:  

Adriana Daneková  
 

ZÁPIS 

SCHVÁLIL 

Daša Ferklová 
 

Pavel Cvešper 
 

 

https://zms.sk/wp-content/uploads/2023/10/Hoferka_uznesenie_33_VZ_ZMS.pdf

